
Motion till Tyresö judos årsmöte 2021. 

 

Det har varit en kämpig period med alla restriktioner kring Corona/Covid-19 och vi har alla drabbats 

av att inte kunna träffas vare sig på eller utanför mattan. Vi har alla kämpat på olika sätt! 

 

Men nu föreslår styrelsen att vi ska träffas, som alltid med FHM regler i åtanke, vi föreslår att en 

summa pengar, förslagsvis 20.000:-, avsätts till att ha en gemensam fest under hösten. 

 

 

Styrelsen för Tyresö judoklubb. 

 

Hasse, Bart, Pontus, Åsa och Martin. 

 


